
Referat - for Kollegierådsmøde  

12/10-2020 

1. Fremmødte 

- Joachim 1036 

- David 1033 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Christina 3128 

 

2. Gæster 

- Christian 3229 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

 

4. Godkendelse af seneste referat 

- Referatet er godkendt. 

 

5a. post (LUKKET) 

 

5b.  Ikke lukket post  

- Mail fra Nicolai (kollegienet) 

De mangler en repræsentant fra vores afdeling. Der laves et Facebook opslag for at høre om nogen er 

interesseret i at ”være” netudvlaget. (Christina) 

- mail fra Rasmus 3245 

Ønske om cykelfaciliteter 

værktøj til hobbyrum godtages 120 kr  (Enstemmigt vedtaget) 

Pumpe til hobbyrummet ses som den bedste løsning.  

Udendørsstativ samt pumpe til kompresser spørge portnerne først. (Christina) 

 

6. nyt siden sidst 

- Martin har bestilt nyt udstyr til pool bordet.  

- mail fra portnere om kontakt i ”nødsituationer” 

Proceduren er at vi ringer til Claus og så sørger han for det eller sender det videre.  



Portnernes nummer skal ikke gives ud, det er kun rådet der skal kunne kontakte dem. Claus’ nummer 

kan findes i dokumentet ”koder” 

 

7. konto update og andet nyt 

 - lige over 425.000 kroner.  

- arbejdernes landsbank stopper med at have kontanter nu, så hvis den næste kasser skal kunne 

udbetale køkkenpenge kontant skal den næste kasser have et hævekort som kun kan bruges af denne 

til at hæve penge.  

- hvad gør vi under fødselsdagen? 

Fødselsdagsudvalget må finde ud af dette sammen med den nye kasser.  

 

8. Klageprocedure 

- Christian spørger ind til om der findes en general klageprocedure som man kan finde og se. 

Proceduren er ikke rigtig lavet til at give til et helt køkken men er lavet mere til at klage over enkelte 

personer.  

Christian efterspørger om når man får svar på klagen om det er muligt at få stemmefordeling 

sammen med svaret.  

 

- David har kigget på klageproceduren og ankeproceduren. Skal proceduren ændres til at man 

snakker med begge partnere inden man giver klagen til den anklagede. Hvis proceduren ændres, ville 

begge partnere kunne anke efter endelig beslutning.  

Rådet stemmer enstemmigt for at ændre til den nye procedure.  

 

9. TV-pakke 

- Venter til næste gang, da Sebastian ikke har fået kigget på det endnu.  

 

10.Forberedelse til generalforsamling 

- tv-pakke/løsning 

- klageprocedure 

- forretningsorden 

- ekstra penge  

- nye medlemmer 4-5 stk. (hvis man vil stoppe skal man melde dette senest d. 1/11) 

 

11.  planlægning af næste møde 

26/10-2020 kl 19.  

 

a. bookning af råds- og musiklokale  

- martin 

 



12. punkter til næste gang 

- TV-pakke  

 

13. Eventuelt  

- NOPE 


